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Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Budżetu, Finansów i Mienia Powiatu 

Protokół 3/2024 

3 Posiedzenie w dniu 21 sierpnia 2024 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna 

Obrady rozpoczęto 21 sierpnia 2024 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 08:47 tego samego dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków 

Obecni: 

1. Longin Kajka 

2. Janusz Kozioł 

3. Tomasz Kruk 

4. Jacek Krzyszczak 

5. Sławomir Rzymowski 

Zaproszeni goście: 

Skarbnik Powiatu: Monika Wodyk - Netczuk 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Ze względu na nieobecność Przewodniczącego 

Państwo pozwolą, że jako zastępca poprowadzę dzisiaj Komisję Budżetu Finansów i Mienia Powiatu. Jeżeli 

chodzi o kworum to mamy chyba wystarczającą ilość. No właśnie prosimy o sprawdzenie obecności, jak 

to wygląda.  

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 4, NIEOBECNY: 1 

Wyniki imienne 

OBECNY (4) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Sławomir Rzymowski 

NIEOBECNY (1) 

Jacek Krzyszczak 
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Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Tak nie ma Pana Jacka Krzyszczaka, opinie 

będą prawomocne, bo kworum jest. Porządek posiedzenia jest następujący: 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

4. Zakończenie obrad. 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Czy do porządku obrad chcieli panowie się ustosunkować, 

czy ewentualnie wprowadzić pewne zmiany? Dobrze, pan starosta, proszę bardzo.  

Wicestarosta Janusz Kozioł: Szanowni Państwo, prosimy w imieniu Zarządu Powiatu o uwzględnienie 

w pracach opiniodawczych na dzisiejszej komisji projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dodatkowe obciążenie nieruchomości stanowiących własność Powiatu Łukowskiego w ramach 

ustanowionej hipoteki. My już w swoim czasie mieliśmy zgodę Rady Powiatu na ustanowienie hipoteki, 

która będzie dodatkowym zabezpieczeniem kredytu SP ZOZ-u. O takie dodatkowe zabezpieczenie w swoim 

czasie wystąpił bank PKO BP, który obsługuje SP ZOZ. Chodzi między innymi o kredyt w rachunku 

bieżącym. To my samorządowcy wiemy, co to jest za kredyt. On jest brany wtedy, gdy jest potrzeba 

i z dochodów następnie na bieżąco spłacany. Tyle, że mieliśmy dyspozycję do pewnego tylko okresu i ten 

okres już minął. Mało tego, bank wyraził zgodę na aneksowanie umowy i przedłużenie obowiązywania tego 

kredytu do 30 września roku przyszłego. I stąd musimy mieć dodatkową dyspozycję Rady Powiatu, byśmy 

jako Zarząd mogli gospodarować tym mieniem obciążonym dalej. Hipoteki nie będziemy musieli tu ruszać, 

bo wpis jest, więc nie będzie usunięta. Jedynie chodzi o dyspozycję dla zarządu, by dalej tą hipoteką mógł 

gospodarować. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Zapytam, kto z Panów jest za wprowadzeniem do 

porządku na Komisji Budżetu i Finansów i Mienia Powiatu do zaopiniowania projektu uchwały 

przedstawionej przez pana starostę Kozioła. 

Głosowano w sprawie 

Uzupełnienie porządku obrad o punkt zaopiniowanie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dodatkowe obciążenie 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Łukowskiego w ramach ustanowionej hipoteki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Sławomir Rzymowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krzyszczak 
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Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Bardzo proszę. Mamy 4 głosy za, 1 osoba 

nieobecna. Także do porządku obrad dzisiejszej komisji przyjęliśmy propozycję do zaopiniowania 

przedstawioną przez pana starostę Kozioła.  

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: To przechodzimy teraz do punktu drugiego, 

a przedstawię propozycję pana Starosty w punkcie trzecim, jeżeli pan Starosta pozwoli. Mamy punkt drugi, 

zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. Tu jest 

jeszcze errata i dzisiaj też są zmiany do uchwały, więc może poprosimy pana starostę, czy panią skarbnik 

o wyjaśnienie. Bardzo proszę. 

 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, tak zostały 

przygotowane przez Zarząd dwie erraty. Jedna w dniu wczorajszym, druga w dniu dzisiejszym. Ta wczorajsza 

errata dotyczy zwiększenia wydatków bieżących w Starostwie, niewielka kwota 1 320 zł z przeznaczeniem 

na realizację zadań publicznych w zakresie wspierania działalności ruchu strażackiego na terenie powiatu 

łukowskiego. Natomiast ta dzisiejsza errata dotyczy zmiany nazwy zadania, która została zaproponowana 

w pierwszych zmianach w uchwale budżetowej, które panowie otrzymaliście. Zmiana dotyczy kilometracji 

drogi, nie nazwy, bo droga będzie remontowana, przebudowywana ta sama, odcinek Tuchowicz-

Zagoździe, tylko inny, dłuższy odcinek po prostu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Tylko jest ta zmiana jakby tutaj w tym, tak? Rozumiem. 

A tu jeszcze chciałem zapytać czy taką informację, może ja się mylę, odnośnie zapisu, że wkład własny, jeżeli 

chodzi o Powiat Łukowski, co do inwestycji w szpitalu, będzie w tym czy w przyszłym roku, bo tak 

zauważyłem, chyba w przyszłym roku, tak?  

 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: Tak, to już, jeżeli mogę, to wyjaśnię. To tak, 

w pierwszych zmianach otrzymaliście Państwo zmianę dotyczącą dostosowania pomieszczeń do 

funkcjonowania oddziału ortopedycznego. Tak brzmiała nazwa dotacji, na którą i powiat i jednostki 

samorządu terytorialnego będą przekazywać środki dla SPZOZ w Łukowie. Natomiast SPZOZ wystąpił 

z wnioskiem do zarządu o zmianę nazwy zadania na przebudowę i dostosowanie pomieszczeń dla potrzeb 

funkcjonowania pododdziału urazowo-ortopedycznego oraz zawnioskował, aby dotacja powiatu, 

która była zaplanowana już w budżecie na ponad 1 000 000 zł, była zaplanowana w budżecie roku 2025, 

czyli w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Dlatego zaproponowane są tutaj zmiany i zmniejszenie o  

993 897,92 zł tych wydatków w roku 2024 i przeniesienie ich na rok 2025. Natomiast wszystkie samorządy, 

dotacje przekazałyby w roku 2024. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Czy są jeszcze jakieś pytania w dyskusji? Nie ma. To 

przechodzimy do głosowania. Kto z panów jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w 

sprawie zmian budżetu powiatu łukowskiego? Bądź przeciw, bądź się wstrzymuje. 
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Głosowano w sprawie 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Sławomir Rzymowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krzyszczak 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: 4 osoby zagłosowały za, 1 osoba jest nieobecna. Wynik 

głosowania. 

 

Opinia komisji jest pozytywna – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Tutaj mamy trzeci punkt zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu łukowskiego, a propozycja pana 

Starosty będzie w czwartym punkcie. Bardzo proszę. 

 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk – Netczuk: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej zarząd proponuje dołożyć zadanie, które będzie realizowane ze 

środków unijnych, ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach programu Fundusze 

Europejskie dla Lubelskiego lata 2021-2027. Nazwa zadania Zespół Szkół w Adamowie Profesjonalna Szkoła 

Przyszłości. Zadanie realizowane w latach 2024-2026. Łączne nakłady finansowe to ponad 1 453 000 zł. Rok 

2025 wydatki to ponad 848 000 i rok 2026- 604 000. Także to tyle, dziękuję. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Panów chciałby zabrać głos 

w tej sprawie? Nie widzę, to przechodzimy do głosowania, do zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego. Proszę o głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 
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Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Sławomir Rzymowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krzyszczak 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Oddano 4 głosy za i 1 osoba jest nieobecna. 

 

Opinia komisji jest pozytywna – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dodatkowe obciążenie 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Łukowskiego w ramach ustanowionej hipoteki. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Przechodzimy do punktu 4. Zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dodatkowe obciążenie nieruchomości stanowiących własność 

powiatu łukowskiego w ramach ustanowionej hipoteki. Bardzo proszę, panie Starosto. 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Tak, Szanowni Państwo, wykorzystaliśmy majątek obwodu drogowego 

w Stoczku Łukowskim, chodzi o dwie działki 88/7 i 88/10. Biegły dokonał w odpowiednim czasie wyceny na 

1 550 000. I one posłużyły nam jako dodatkowe zabezpieczenie kredytu naszego szpitala, zaciąganego 

w banku PKO BP. Część kredytu był to kredyt inwestycyjny na przychodnie w Wojcieszkowie. Natomiast 

kontynuacja będzie polegała na dodatkowym zabezpieczeniu kredytu już tylko w rachunku bieżącym, do 

30 września roku przyszłego. Bo na takie wydłużenie, póki co, tego kredytu w rachunku bieżącym zgodę 

wyraził bank obsługujący szpital. No i ponieważ bank żąda dodatkowych zabezpieczeń oprócz tych, które 

ustanawia szpital. Najczęściej chodzi o zabezpieczenia przez organ tworzący. Z tego względu, że szpitale od 

pewnego czasu mają niską wiarygodność finansową. To szpital się zwrócił do nas o wcześniejsze 

zabezpieczenie. Jak i o dokonanie wydłużenia obowiązywania tegoż istniejącego obciążenia hipoteką. No 

i my jako zarząd wyraziliśmy zgodę, ale musimy mieć w tej sprawie dyspozycję Rady Powiatu. O takową 

właśnie się zwracamy. Żeby wydłużyć czas tego zabezpieczenia do 30 września przyszłego roku. Co będzie 

dalej? Zobaczymy. Samorządy mają te kredyty w rachunku bieżącym w każdej uchwale budżetowej. Czy 

szpital uzyska go dalej? Będzie zależało to od negocjacji w przyszłym roku z bankiem obsługującym 

go. Kredyt ten będzie zmniejszony do 7 milionów złotych. Bo był bodajże w wysokości 9 milionów 

złotych. Więc bank decyduje się na wydłużenie czasu obowiązywania, ale w mniejszej kwocie. 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Dziękuję bardzo Panie Starosto. Czy ktoś z Panów 

chciałby jeszcze zabrać głos w tej sprawie? Bardzo proszę Pan Tomasz Kruk. 

Radny Tomasz Kruk: Panie Starosto ja mam pytanie. Bo wspomniał Pan o dwóch działkach na 

terenie Zarządu Dróg Powiatowych na terenie gminy miasta właściwie Stoczek Łukowski. Czy jedna z tych 

działek to jest ten budynek biurowy i mieszkalny? 

Wicestarosta Janusz Kozioł: Tak. 

Radny Tomasz Kruk: Czyli Państwo Szczygłowie zamieszkali tam, stanowią w tym momencie też 

hipotekę? 
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Wicestarosta Janusz Kozioł: Nie. Tu chodzi o same działki o grunt.  

Radny Tomasz Kruk: Tak to wygląda skoro oni są tam zameldowani i tam zamieszkują. 

 Wicestarosta Janusz Kozioł: Zdajemy sobie sprawę. Słuchajcie ja to nie widzę problemu, bo albo 

szpital spłaci kredyt, a jeżeli nie szpital, no to wtedy dopiero powstanie problem, bo może to zobowiązanie 

przejść na nas. No i wtedy będziemy się zastanawiali, czy dać pod licytację tę nieruchomość, czy może z 

budżetu powiatu gotówkę przekazać. Także na pewno Państwo Szczygłowie to tu zagrożeni nie będą. Bank 

interesowała nieruchomość niezależna. Nie taka, która byłyby w współwłasności, czy posiadała już jakieś 

obciążenie czy była częścią większej całości. To nie, tylko coś co jest odrębne, co łatwo da się 

wyodrębnić. No to w tej chwili to w zasadzie ten majątek w Stoczku akurat nam tak tu pasował. 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: Dziękuję bardzo Panie Starosto. Czy ktoś z Panów jeszcze 

chciałby zabrać głos w tej sprawie? Jeśli nie to przechodzimy do głosowania, do zaopiniowania projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dodatkowe obciążenie nieruchomości stanowiących własność 

Powiatu Łukowskiego w ramach ustanowionej hipoteki. 

 
Głosowano w sprawie 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dodatkowe obciążenie nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Łukowskiego w ramach ustanowionej hipoteki. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Longin Kajka, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Sławomir Rzymowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Krzyszczak 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: 4 głosy za. I Pan Jacek Krzyszczak nieobecny 

dzisiaj. Także dziękuję bardzo.  

Opinia komisji jest pozytywna – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

5. Zakończenie obrad. 

Wiceprzewodniczący Komisji Longin Kajka: W związku z tym, że wyczerpaliśmy porządek 

dzisiejszego posiedzenia. Zamykam posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów imienia Powiatu. Dziękuję 

bardzo. 

                                                                         Wiceprzewodniczący Komisji 

                                                                     Longin Kajka 

Przygotowała: Izabela Lewandowska 


